
City University of Hong Kong 
Department of Physics  
香港城市大學物理學系

Fun STEM @CityU Physics 
物趣 STEM 在城大  

Application Form 報名表 

*Please submit the completed application form to the Department of Physics, CityU by email (phy.go@cityu.edu.hk) or by fax (3442-0538) 
on or before 30 Nov 2018.  請於 2018 年 11 月 30 日或之前填妥表格，並電郵至 phy.go@cityu.edu.hk 或傳真至 3442-0538。 

Student Name 學生姓名:  (English) (中文) 

Age 年齡:  Gender 性別: Class 年級: 

Contact no. 聯絡電話:  Email Address 電郵地址:  
Name of School 就讀學校名稱:  
Teacher in charge 負責老師:  Teacher’s contact no. 老師聯絡電話: 

Teacher’s email 老師電郵地址:  
Name of Parent/Guardian 家長/監護人姓名: 

Contact no. of Parent/Guardian 家長/監護人聯絡電話:  
Emergency Contact Person 緊急聯絡人姓名: 

Emergency Contact no. 緊急聯絡人電話: 

Terms and Conditions 活動條款及細則 
1. If the number of applicants exceeds the enrolment quota, participants will be selected by random draw. Successful applicants 

will be informed by email in early December 2018. 如報名人數超過活動名額，本系將以抽籤的形式選出參加者。我們會

於 2018 年 12 月初以電郵通知有關學生。

2. During the event, participants are required to strictly observe the safety regulations of the University, and follow the
instructions and guidelines given by the Department. 活動期間，參加者必須嚴格遵守大學的安全守則，並跟從本系導師

及工作人員的指示及指引。

3. Participants shall take good care of their personal belongings during the event. The Department is not responsible for any loss
of valuables during the event. 活動期間，參加者請小心保管個人財物。如有財物損失，本系概不負責。

4. The Department is not responsible for any illness or injury caused by the event activities. 本系不會為任何由活動引發之疾

病或損傷負責。

5. The photos and/or videos taken during the event will be used for the Department’s promotion and publicity purposes. 活動

期間拍攝的照片和/或錄像將用於本系之推廣和宣傳。

6. The personal data collected in this form will be used for processing your applications, communications and other program-
related purposes; the Department may also use these data for promotion purpose. The Department is committed to ensuring
that all personal data are handled in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance. 本表格收集的

個人資料，將用作處理報名申請、聯絡及有關的用途；本系亦可能使用這些資料作日後活動推廣之用。本系承諾會

確保一切個人資料均依照《個人資料（私隱）條例》的規定處理。

 If you do not want to receive the Department’s latest event information by email, please  the box.
如閣下不願意透過電郵接收香港城市大學物理學系之最新活動資訊，請在方格上 。

7. If typhoon signal no. 8 or above/ black rainstorm warning is issued at or after 7:00am on the event day, the event will be
cancelled. 如活動當日早上 7 時或之後懸掛八號或更高風球／黑色暴雨訊號，活動將取消。

8. The Department reserves the right to change the content and terms of the event, which is subject to the latest announcement
of the Department. 本系保留更改活動內容及條款之最終權利，並以本系最新公佈為準。

9. By signing below, the participant and his/her parent/guardian confirm that they have read carefully, understand and agree
with the above terms and conditions 透過在下方簽署，參加者及其家長／監護人確認已細閱、明白並同意活動條款及

細則 。

Signature of Parent/Guardian 家長／監護人簽署 School Chop 就讀學校印章 


